

Referat hovedstyremøte 5/2025, 18. juni 2025

Tidspunkt: Onsdag 18. juni 12.00 -18.00

Sted: Wergelandsveien 1-3, Oslo, sekretariatet

Deltakere: Daniel Ask (møteleder), Eiler Macody Lund, Per Gjertsen, Lars Brubæk, Frank Kragh Eckell, Geir Gisnås, Vibecke Engø Jensen og Erling Lervåg

Varamedlemmer: Dag Gjertsen, Dag Andersen og Kirsti Aardal Gjertsen

Frafall: Arne Ivar Jonassen, Steinar Tollefsen, Nils Martin Hynne og Bjørn Harald Johansen

Fra sekretariatet: Andreas Hole, Silje Falla Tørmoen (referent), Elin Maria Lilloe-Wall (enkeltsaker), Emma Bodman (enkeltsaker) og Alfred Mestad Rønnestad (enkeltsaker).

SAK 1/5-2025 Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent

SAK 2/5-2025 Endelig godkjenning av referat hovedstyremøte 22.05.2025

Godkjent

SAK 3/5-2025 Økonomi

Elin Maria Lilloe-Wall presenterte regnskap og budsjett og svarte deretter på spørsmål fra hovedstyret.

- **Presentasjon av regnskapsrapport pr. mai 2025**
Lilloe-Wall la frem regnskapsrapport per mai 2025. Det er ligger foreløpig godt an for å følge budsjett.
- **Oppdateringer budsjett 2025**
Lilloe-Wall la frem oppdatert budsjett. Det legges opp til et resultat på 1 171 053,-.

SAK 4/5-2025 Medlemsstatus

- **Medlemsrapport**
Det er per 11. juni 3563 stk. betalende medlemmer. Det er tilnærmet likt som samme tidspunkt i fjor. Det er hittil 178 nye medlemmer.
- **Oppsett av strategi for medlemsrekruttering**
Tørmoen la frem vervekampanje for enkeltmedlemmer. Mail om dette sendes ut til alle medlemmer 20. juni, med kampanjeperiode 20. juni – 31. oktober. Hovedstyret vedtok å rulle ut vervekampanjen 20. juni. Sekretariatet følger

opp dette og det settes opp et møte med lokallagene neste uke for å presentere kampanjen.

SAK 5/5-2025 Tilbakemelding fra regionene

- **Nord-Norge:**

Gisnås orienterte fra Nord-Norge.

Hålogaland: Har hatt 2 styremøter, sommerutflukt, foredrag og har jevnlig stands.

Helgeland: Liten aktivitet. Foreløpig medlemsnedgang, skal være fokus på dette fremover. Generell markedsføring om PROFO og vil ha markedsinformasjon fra sentralt. Skal ha stands og medlemsmøter fremover.

Lofoten: Intet nytt å melde.

Salten: Intet nytt å melde.

Troms: Planlegger å begynne med temakafeer til høsten.

Vesterålen: Intet nytt å melde.

- **Midt:**

Brubæk orienterte fra Midt-Norge.

Nordmøre og Romsdal: Hatt 1 styremøte, motivasjonsforedrag og planlagt medlemsmøter og temakafeer. Mye representasjon i HF.

Nord-Trøndelag: Hatt 1 styremøte, planlegger medlemsmøter.

Sør-Trøndelag: Leder har blitt syk. Var planlagt noen arrangementer, som vil skje mot høsten. Har slitt med registrering i Brønnøysundregisteret, men ser ut til å løsne nå. Representert i HF.

Sunnmøre: hatt 1 styremøte siden sist. Medlemsmøte i Volda og skal ha flere fremover. Representert i HF.

- **Vest:**

Macody Lund orienterte fra Vest-Norge. Skal avholde regionssamling.

Sogn og Fjordane og Bergen: Jobber med å purre på ubetalte medlemmer. Planlegger medlemsmøter og foredrag, samt Bartekampen.

Sør-Rogaland: I gang med planlegging av Bartekampen og andre møter.

Fonna og Haugalandet: Skal ha styremøte før sommeren.

- **Sør:**

Kragh Eckell orienterte fra Sør-Norge.

Agder Øst: Intet nytt å melde.

Agder Vest: Intet nytt å melde.

Telemark: har hatt styremøte og skal ha nytt før sommeren. Det har vært avholdt tur og planlegger aktiviteter utover høsten.

Vestfold: Frokostmøte, Stafett for livet, møte med Kreftforeningen og flere medlemsmøter planlegges m.m.

- **Øst:**

Gjertsen orienterte fra Øst-Norge.

Asker og Bærum:

Innlandet: Åpent møte i Stange med godt fremmøte, stands.

Nedre Buskerud: Har sendt inn mail om protokollen. Savner svar på dette og på oppdatert årsmelding.

Oslo: Forsøker å komme i gang med sponsorinnhenting. Ønsker at foreningen skal gå tydeligere ut med budskap «test deg»

Østfold: Stafett for livet, flere stands, fått 2 nye likepersoner etter kurs.

Ringerike/Hadeland: Skal ha stand på Ringeriksdagene.

Romerike: Likepersoner har vært på plass flere steder, har også hatt flere stands rundt omkring. Har hatt og jobber med mange arrangementer.

SAK 6/5-2025 Siste nytt fra Likepersonsutvalget

Gisnås orienterte om siste nytt fra Likepersonsutvalget. Det ble avholdt et møte 17. juni for å se på temaer til programmet for likepersoner på storsamlingen. Tørmoen bistår med å sy sammen utkast til program og hente inn foredragsholdere. Neste møte avholdes 30. juni. Det er nå ca. 90 likepersoner.

Det var ingen deltakere fra region Nord på kurset i mai. Det er også færre likepersoner og aktivitet enn resten av landet. Mulighet for å ha kurs for likepersoner i Nord kan sees på.

- **Evalueringen fra likepersonskurset 23.-25. mai**

Tørmoen la frem evalueringen fra likepersonskurset 23.-25. mai. Gode tilbakemeldinger. Alle på kurset ble godkjente som likepersoner.

SAK 7/5-2025 Utvalg brukarmedvirkning

Lund orienterte om utvalget for brukarmedvirkning, som nylig ble satt sammen. Utvalget har 3 medlemmer: Eiler Macody Lund, Trond Fevolden og Dag Utnes. Sekretariatet bistår med å sette opp et oppstartsmøte i august.

Ask orienterte om en mail fra Kreftforeningen hvor de ønsker å komme inn på et hovedstyremøte for å fortelle om hvordan de arbeider for brukarmedvirkning. De inviteres inn til hovedstyremøtet 26. august.

SAK 8/5-2025 Storsamling 26.-28. september

Ask orienterte om status for storsamlingen. Det er sendt ut påmelding med frist søndag 22. juni. Det vil purres på de lokallagene som ikke melder på noen og flybilletter bestilles så fort fristen er ute.

Forslag til temaer:

- Bartekampen
- Medlemsverving
- Motivasjonsforedrag (Erik Thorstvedt kan forespørres)

- Onkolog/urolog eller annet faglig
- Regionsmøter/samtaler

Sekretariatet setter opp forslag til program.

SAK 9/5-2025 Landsmøte 2026

Dato for landsmøte er satt til 23.-24. april 2026. Det foreslås å gjøre det likt som i 2025 i Oslo. Det er hentet inn tilbud på overnatting på Thon Slottsparken og møterom Oscarshallen er holdt av. Det ble vedtatt å hente tilbud også på Klækken og Sundvolden før en beslutning tas på hovedstyremøtet 26. august.

SAK 10/5-2025 Nye metoder

Beslutningsforum besluttet på møtet 26. mai å ikke innføre Stockholm3-test til beregning av risiko for prostatakreft. Nytt møte ble avholdt 16. juni, ingen saker som omhandler prostatakreft.

SAK 11/5-2025 Status for pilotprosjektet til Kirsti Aas

Ask og Hole orienterte om status for pilotprosjektet. Det ble tidligere i uken avholdt møte med Romerike lokallag, AU, sekretariatet og Kirsti Aas hvor man diskuterte mulige måter foreningen og lokallaget kan bistå i prosjektet. Det kan etter hvert være nødvendig for prosjektet med mer midler, men man ønsker å først se fremdrift i prosjektet før man ser videre på dette. Når protokollen blir offentlig, vil den deles ut til hovedstyret.

LO foreslås som noen man kan kontakte for bistand til å nå ut til deltakere.

Sekretariatet sender utkastet til invitasjonen som er laget til hovedstyret. Dersom noen har tilbakemeldinger på denne kan det sendes til Tørmoen, som videreformidler dette til Kirsti Aas.

SAK 12/5-2025 Møter og politisk påvirkning

Det settes opp møte med Helse- og omsorgsdepartementet, statssekretær, neste uke.

Det skal jobbes med å sette opp møte med Allmennlegeforeningen. Man ønsker å få de til å videreformidle til sine medlemmer at det skal brukes PSA-test.

SAK 13/5-2025 Bartekampen 2025

Mestad Rønnestad orienterte om status for Bartekampen 2025. Det er noen ambassadører og samarbeidspartnere på plass, men det jobbes videre for å få flere.

SAK 14/5-2025 Arendalsuka 2025

Bodman orienterte om status for Arendalsuka 2025. Det skal avholdes 2 møter, og det er på plass flere politikere og fagfolk.

SAK 15/5-2025 DNP 2025 6. november

Hole orienterte om status for DNP 2025. Det ble vist frem utkast til program, hvor dagen er delt opp i 3 deler:

del 1 – organisert og uorganisert screening

del 2 – kvalitet i behandling

del 3 – registerdata

Ask ønsker at det legges til en paneldebatt under del 2. Dette tas videre med fagrådet.

SAK 16/5-2025 Nytt fra Europa Uomo

Det er forespeilet å få svar på deltakere til Summer School i løpet av neste uke.

Sekretariatet bistår med å bestille flybilletter så fort dette er avklart.

Det var generalforsamling som ble avholdt i mai i Helsinki.

SAK 17/5-2025 Orienteringer

- **Ylva Maria Gjelsvik presenterer rapport «Livet etter kreftdiagnosen»**
Gjelsvik presenterte rapporten «Livet etter kreftdiagnosen». Prostatakreftpasienter rapporterer inn negativ påvirkning av familieliv og sosialt. For å forebygge dette kan foreningen bidra til å spre kunnskap om forebyggende tiltak, for eksempel vakuumterapi. Sekretariatet sender rapporten til hovedstyret. Det er også laget en forkortet versjon av rapporten.
- Det ble avholdt digitalt ekstraordinært årsmøte for Funkis hvor det skulle stemmes over om assosierte medlemmer skulle få stemmerett. PROFO stemte for dette.

SAK 18/5-2025 Eventuelt

Brubæk var ikke til stede på gjeldene sak.

Innkomment forslag fra Kragh Eckell: Endre prosedyre for utbetaling av utlegg/reisegodtgjørelse.

Kragh Eckell la frem sitt forslag, men trakk det.